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Protokół   Nr XLII/ 2021 

z   sesji   Rady Miasta i Gminy  Prochowice 

odbytej  w dniu 29 września 2021 r. 

 

Pkt. 1) Otwarcie  sesji   i stwierdzenie  prawomocności  obrad  sesji. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Prochowice Maria Maćkowiak . Poinformowała, 

że  obrady  sesji   są  nagrywane  i  transmitowane. 

Na stan 15 radnych , w sesji   uczestniczyło  15 radnych .  Kworum  zostało  osiągnięte . 

Przewodnicząca  Rady MiG Prochowice Maria Maćkowiak  stwierdziła  kworum  i  Rada może 

podejmować prawomocne decyzje . Lista  obecności  stanowi  załącznik  nr 1 do protokołu.  

Przewodnicząca  Rady   powitała : 
Panią  Alicję  Sielicką  -  Burmistrz  Miasta  i Gminy Prochowice, 
Panią Agnieszkę  Bryję  Skarbnika MiG, 
Panią Dorotę  Kiełb Sekretarza MiG, 

Kierowników Referatów Urzędu  Miasta i Gminy  Prochowice  

Pana  Jerzego Wackera Kierownika Ref.Gosp. Komunalnej i Mieszkaniowej   
Pana Franciszka Pińczuka  Kierownika Ref.Gosp.Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Pana  Bolesława Demeckiego  Kierownika Ref.  Inwestycji  i  Gospodarki  Przestrzennej,   
Nauczycieli  z miejscowych placówek oświatowych, Radnych Rady MiG Prochowice  oraz  
mieszkańców Miasta i Gminy Prochowice . 
 

Miłym akcentem sesji  było  uroczyste wręczenie aktów nadania awansu zawodowego  dla nauczycieli  
mianowanych. Stopień  awansu  zawodowego nauczyciela mianowanego otrzymało 7 nauczycieli . 
Wszyscy nauczyciele spełnili formalne warunki. Egzaminy były na bardzo wysokim poziomie. Świadczy 
to o dużym wkładzie pracy nauczycieli  i  zaangażowaniu  w realizację  powierzonych  zadań.  

Stopnie awansu zawodowego dla nauczycieli wręczyli Pani Burmistrz  Alicja Sielicka  i Przewodnicząca  

Rady Maria Maćkowiak . 

Kolejnym  miłym  akcentem  sesji  było  uroczyste wręczenie  powierzenia  stanowiska  dyrektora 
Miejskiego Przedszkola w Prochowicach Pani Bogusławie Krysie, wyłonionej w wyniku  
przeprowadzonego  postępowania   konkursowego. 

Pani  Burmistrz   i  Pani  Przewodnicząca  Rady  pogratulowały    nauczycielom  awansu  zawodowego   

życząc   dalszych  sukcesów  w pracy  zawodowej  i   życiu osobistym    oraz  owocnej   przynoszącej    

satysfakcję   i  pozytywne   efekty    pracy  z  dziećmi i młodzieżą  z terenu Gminy  Prochowice  .  

Pkt 2) Zatwierdzenie  porządku  obrad . 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad  został upubliczniony,  jak również  
wszyscy  radni  otrzymali     porządek   obrad  na skrzynki  emailowe. 
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Następnie poinformowała, że Pani Burmistrz  zawnioskowała   o  poszerzenie porządku  obrad  sesji  o 

projekt uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi Legnickiemu na realizację 

zadania pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego w ciągu drogi nr 2179D w  miejscowości 

Dąbie”  

Dlatego  też p.Przewodnicząca  postawiła wniosek  pod  głosowanie . 

Wyniki  głosowania  

 

status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego Rada MIG Prochowice  jednomyślnie 

poszerzyła porządek  obrad XLII sesji  Rady MIG  Prochowice  o kolejny projekt  uchwały w sprawie  

udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi Legnickiemu na realizację zadania pn. „Poprawa 

bezpieczeństwa  ruchu  drogowego w ciągu drogi nr 2179D w  miejscowości Dąbie „ 

Porządek   sesji  przedstawiał  się  następująco : 

1.Otwarcie  sesji   i stwierdzenie  prawomocności  obrad  sesji. 
2.Zatwierdzenie  porządku  obrad . 
3.Przyjęcie  protokołów   z  obrad  poprzednich   sesji. 
4. Informacja Przewodniczącej  Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6.Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  w okresie  międzysesyjnym. 
7. Informacja  o przebiegu wykonania budżetu Gminy , kształtowaniu się Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych instytucji kultury i 
publicznego zakładu opieki zdrowotnej  za  I  półrocze  2021 r.  w tym przebieg  realizacji  inwestycji . 
8.Realizacja skarg, wniosków i petycji  mieszkańców w II kwartale  2021 r.  
9.Podjęcie   uchwał  w sprawach : 
- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Prochowice ,  
-  zmian w budżecie miasta i Gminy Prochowice na 2021 r. 
-  statutu MG Biblioteki Publicznej  im.  Zygmunta  Rumla w Prochowicach , 
- ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Prochowice na rok szkolny 2021/2022, 
- przyjęcia Gminnego  Programu  Opieki nad  Zabytkami  Miasta i Gminy Prochowice na lata 2021-
2024, 
- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Legnickiemu na realizację zadania pn. „Poprawa 
bezpieczeństwa  ruchu drogowego w  ciągu  drogi nr 2179D  w  miejscowości  Dąbie „ 
10. Wolne wnioski i zapytania.  
11.Zakończenie   obrad   sesji  Rady Miasta i Gminy Prochowice .   
 

Pkt 3) Przyjęcie protokołów    Nr XL  i  XLI   z sesji  Rady  Miasta  i  Gminy Prochowice.   
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Przewodnicząca Rady Maria Maćkowiak poinformowała, że zgodnie ze Statutem Miasta i Gminy  

Prochowice  Protokoły   Nr  XL i XLI   z  sesji  Rady Miasta i Gminy  Prochowice  zostały  wyłożone  na 7 

dni  przed sesją w biurze Rady i  każdy z  radnych mógł się  zapoznać  z  ich  treścią i  wnieść  swoje 

uwagi. 

Następnie zapytała   o ewentualne  uwagi  do treści  protokołów .Uwag  nie wniesiono. 

W  związku  z  powyższym Przewodnicząca  stwierdziła, że  protokoły   zostały  przyjęte.   

 

Pkt 4) Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. I tak : 

1. Przygotowanie i podpisanie uchwał z poprzednich sesji do publikacji. 

2. Zapoznanie się i podpisanie protokołów z poprzednich sesji. 

3. Przygotowanie informacji z pracy Rady do „Wieści”. 

4. Uczestniczenie we mszy dożynkowej i spotkaniu z mieszkańcami Golanki Dolnej. 

5. Uczestniczenie w Dożynkach Gminnych.  

6. Obecność w spotkaniach kulturalnych w naszej Gminie tj. : Gali Romansów i Dolnośląskiej 

Rewii Akordeonowej. 

7. Uczestniczenie w uroczystości rozpoczęcia inwestycji pod nazwa : „Wmurowanie aktu 

erekcyjnego pod budowę posterunku Policji w Prochowicach.” 

8. Udział w posiedzeniu Rady Społecznej Przychodni Rejonowej w Prochowicach. 

9. Reprezentowanie Radnych MiG na mszy św. w intencji Sybiraków. 

10. Udział w posiedzeniu komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego ,Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

11. Udział w posiedzeniu komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Edukacji, Kultury i Sportu.  

12. Przygotowanie i zwołanie sesji  w dniu 22.09.2021 i dniu  dzisiejszym 

13. W miesiącu wrześniu  nie pełniłam dyżurów w Urzędzie, ale jestem w stałym kontakcie z P. 

Burmistrz, Radnymi i pracownikami Urzędu, także z mieszkańcami poprzez biuro Rady. 

Pani  Przewodnicząca  podziękowała  za zaproszenia na imprezy gminne i inne.  

W imieniu wszystkich  radnych  p.Przewodnicząca  podziękowała p. Burmistrz za pozyskiwanie 

środków poza budżetowych na organizację imprez, za organizację tych imprez na bardzo dobrym 

poziomie. Dziękuję wszystkim, pracownikom Urzędu i jednostkom oświatowym i kulturalnym, którzy 

angażują się w   organizację zdarzeń kulturalnych, społecznych w naszej gminie.  

 

Prowadząca dla formalności  zapytała o  ewentualne  uwagi , zapytania  do informacji .Uwag, zapytań 

brak .Radni  przyjęli  informację  do wiadomości  do protokołu . 

Pkt 5) Wnioski  i  interpelacje radnych . 

Przewodnicząca Rady  poinformowała, że zgodnie ze znowelizowaną  ustawą o samorządzie gminnym  

interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który niezwłocznie 

przekazuje je  Burmistrzowi , który nie później niż  w terminie 14 dni od dnia otrzymania  udziela  

odpowiedzi. Treść interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi podawana  jest do publicznej 

wiadomości poprzez publikację w Biuletynie  informacji publicznej  i  na stronie  internetowej gminy . 

Radni nie zgłosili  interpelacji, wniosków.  
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Pkt  6)  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrz  w okresie  międzysesyjnym. 

Pani Burmistrz MIG Alicji Sielickiej przedłożyła informację o pracy Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym . Pisemna informacja stanowi  załącznik do protokołu.  

Prowadząca  sesję  dla  formalności  zapytała o ewentualne  uwagi , zapytania do  sprawozdania.   

Uwag i  zapytań  nie wniesiono.     

Radni przyjęli   sprawozdanie  z działalności   P. Burmistrz  do wiadomości  do protokołu. 

PKT 7)  Informacja  o przebiegu wykonania  budżetu  gminy , kształtowaniu się  wieloletniej 

prognozy finansowej oraz  informacje  o  przebiegu  wykonania  planów finansowych jednostek 

zaliczanych do podsektora samorządowego za  pierwsze półrocze 2021  roku oraz realizacja 

inwestycji   została  szczegółowo  omówiona na    posiedzeniach     Komisji    w miesiącu  wrześniu . 

Nie mniej jednak P.Przewodnicząca poprosiła Panią Agnieszkę Bryję o odczytanie opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej nt.  przebiegu wykonania budżetu  za okres I  półrocze  2021 roku  oraz 
przedstawienie  informacji dotyczącej ewentualnych zagrożeń w realizacji planowanych dochodów 
budżetowych na koniec roku.  

Pani Skarbnik Agnieszka Bryja odczytała uchwałę nr II/65/2021 Składu Orzekającego  Regionalnej  
Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 28 września 2021 roku w sprawie opinii o przedłożonej 
przez Burmsitrz MIG Prochowiec informacji o przebiegu wykonania budżetu MIG Prochowice za 
pierwsze półrocze 2021 r, które  stanowi załącznik do protokołu  sesji . 

W dalszej kolejności P.Skarbnik wyraziła zadowolenie z faktu iż  opinia Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej we Wrocławiu  nt. przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Prochowice  za I 
półrocze 2021 r. jest pozytywna. Jako Skarbnik nie zgodziła się natomiast z uwagą  zawartą w opinii 
nt. niskiego wykonania planu ze sprzedaży majątku  , które zdaniem RIO będzie miało wpływ na 
kształtowanie się dopuszczalnego indywidualnego wskaźnika spłaty zadłużenia w latach przyszłych. 
Pani Skarbnik w swej wypowiedzi odniosła się do roku ubiegłego , gdzie w I połroczu  dochody ze 
sprzedaży mienia komunalnego były  jeszcze niższe  bo  wynosiły 14,28 % planu a na koniec roku plan 
ten został wykonany w  100%. Pani Skarbnik wspólnie z Kierownikiem Ref.GNOSIR, Panią Burmsitrz 
stoją na stanowisku , że plan dochodów  z tytułu sprzedaży mienia zostanie wykonany. W I półroczu 
br. podjęto działania związane  ze sprzedażą mienia ogłoszono  3 przetargi na sprzedaż działek w 
Golance Dolnej , 2 przetargi na sprzedaż  lokalu w Rynku po stołówce charytatywnej.Przeprowadzono 
negocjacje na sprzedaż budynku byłej szkoły w Kawicach, którą  ostateczne  sprzedano, ale w II 
półroczu br. Akt notarialny  został podpisany  oraz  środki z tytułu sprzedaży wpłyną  w drugim 
półroczu br.  Dobrą  wiadomością jest  również  to , że w II półroczu br. ogłoszone  zostały kolejne 
przetargi na zbycie  majątku gminnego . Samorząd nie ma wpływu na rozstrzygnięcie  przetargów  i 
uzyskanie potencjalnych  nowych nabywców  nieruchomości . Mienie gminne musi być zbywane  
zgodnie z obowiązującymi  w tym zakresie przepisami,  nie  możemy zbywać majątku za grosze, za  
bezcen. 

Reasumując swą wypowiedź Pani Skarbnik stwierdziła że nie widzi zagrożeń jeśli chodzi o realizację 
dochodów ze sprzedaży majątku. Zakłada, że wykonanie planu będzie zrealizowane  w 100% . 

 

Dodatkowych wyjaśnień w sprawie udzielił Kierownik Ref. GNOSiR Franciszek Pińczuk informując,że 
do końca bieżącego roku planuje   się sprzedaż mienia komunalnego na  kwotę ok. 765 000 zł  z tego 
realne wpływy do  końca bieżącego roku wyniosą  ok. 400 000 zł.   Zdaniem p.kierownika nie ma  
zagrożenia jeśli chodzi o  wykonanie  planu  dochodów ze sprzedaży majątku  gminy  w roku 2021. 
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Głos w dyskusji  zabrała Przewodnicząca Rady Maria Maćkowiak  informując, że na komisjach pytała o  
zagrożenia realizacji  planu dochodów   z tytułu sprzedaży  mienia komunalnego ale i również o 
wpływy z podatku od osób prawnych i fizycznych  Cit,PIT. Być może  od czerwca sytuacja  jeśli chodzi 
o wykonanie tych planów uległa zmianie dlatego też p.przewodnicząca  poprosiła o wyjaśnienia w tej 
sprawie . 

 

Wyjaśnień udzieliła p.Skarbnik Agnieszka Bryja informując, że  wykonanie planu dochodów ze  
sprzedaży mienia komunalnego uległo zmianie na dzień 31.08 plan został   zrealizowany  na kwotę  
105 500 zł albowiem wpłynęły  kwoty  (2 raty)  z tytułu   sprzedaży nieruchomości .  Jeśli chodzi o 
dochody z podatków od osób fizycznych i prawnych to na dzień 31.08 wpływy z podatku 
dochodowego od osób prawnych CIT wynosiły  304 864,07 zł na plan 421 204 zł. Porównując dane 
wykonania  budżetu  na I półrocze roku poprzedniego  p.skarbnik planuje, że  od września  do  
grudnia  br. do budżetu wpłyną jeszcze środki w wysokości 227 855 zł. Zdaniem p.Skarbnik   plan 
zostanie zrealizowany. Jeśli chodzi o  wpływy z podatku PIT to na dzień 31.08.br  wpływy  wyniosły  
3 877 971 zł  na plan  6 136 687 zł .Również  analogicznie do roku ubiegłego  przewiduje się ,że od 
września do grudnia  br. do budżetu wpłynie kwota  ponad  2 258 716zł. Zagrożeń  w realizacji   
dochodów z CIT nie  przewiduje  się .  

 

W dalszej kolejności głos zabrał Kierownik Ref.IGP Bolesław Demecki , który  złożył  informację  o 
ewentualnych  zagrożeniach  niewykonania zaplanowanych inwestycji na rok 2021 .Poinformował, że  
sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych za I półrocze 2021 roku zostało omówione na 
komisjach resortowych, 

Plan  inwestycyjny  na  rok 2021 przyjętych w budżecie Miasta i Gminy Prochowice: zakłada  ogólnie 
30 zadań inwestycyjnych w różnych sektorach działalności Gminy Prochowice na kwotę 
przekraczającą 11 mln. zł.  Pan kierownik  swą wypowiedź skupił  na zadaniach strategicznych 
realizowanych przez kierowany przez niego  referat .W pierwszym półroczu 2021 r. realizowano  16 
zadań inwestycyjnych  na różnym etapie realizacji:  

Zadania przygotowane  do realizacji są to zadania  na etapie opracowania projektów budowlanych i 

uzyskiwania stosownych decyzji i pozwoleń: głównie są to zadania planowane do realizacji w 

przyszłych latach budżetowych: jest  to  10  zadań na różnym stopniu zaawansowania: 

Zadania dotyczące modernizacji dróg:    

1. Przebudowa ul. Pocztowej w Prochowicach od numeru 13 do 21 

2. Rewitalizacja płyty Rynku ze zmianą  organizacji ruchu  - wniosek  Rządowego Programu 

Polski  Ład  z  dofinansowaniem  3 801 800,00 zł 

Zadania  te są na   etapie wydania decyzji pozwolenia na budowę. 

Rozpoczęto prace koncepcyjne nad opracowaniem dokumentacji budowlanej „Budowy ulic 

osiedlowych w Prochowicach w obrębie ul. Rogowskiej i Jagiellońskiej” ul. Klonowa, Akacjowa,  

Magnoliowa, Rumiankowa .Realizacja tych  zadań  – wstępna faza projektowa 

Zadania  związane  z  budową  infrastruktury  technicznej: 

1. Budowa  sieci  kanalizacji  sanitarnej  przy ul. Zamkowej  w  Prochowicach wraz  z  przejściem 

pod  dnem  rzeki  Młynówki  

2. Modernizacja   Oczyszczalni   Ścieków  w  Prochowicach 

3. Przebudowa  terenu  Stadionu  Miejskiego  w  Prochowicach,   
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Zadania  na  etapie  końcowym  opracowania dokumentacji  projektowo-wykonawczej   z 

planowanym  terminem  zakończenia w 2021 r. 

Nowe  zadania   inwestycyjne  wprowadzone do budżetu   br. w czerwcu  to : 

1.Modernizacja odkrytego basenu kąpielowego wraz z przylegającą infrastrukturą rekreacyjną 

(zadanie nowe etap prac koncepcyjnych) 

2.Budowa cmentarza komunalnego przy ul. Jagiellońskiej w Prochowicach. 

Zadania są w fazie przygotowywania  dokumentacji  projektowej. 

Zadania przygotowane do realizacji  wraz ze złożonymi wnioskami o wsparcie pozabudżetowymi 

środkami na ich realizację   to: 

1. Przebudowa  skrzyżowania ulic  Jana Kochanowskiego  i  Karola Miarki w Prochowicach 

(budowa ronda) – Wniosek złożony został do Rządowego Programu Polski ład (dofin. 

2 615 000,00 zł), 

2. Budowa Centrum Sportu, Edukacji i Kultury w Kwiatkowicach – Wniosek złożony został  do  

Rządowego Programu Polski  Ład (dof. 6 900 000,00 zł) 

3. Budowa Ścieżki rowerowej Ścinawa-Prochowice trasą nieczynnej linii kolejowej (projekt 

partnerski  realizowany  z  gminami Ścinawa, Brzeg Dolny, Wołów, Chocianów-  ubiegamy się 

o środki w ramach RPO WD  z działania 4.4 Ochrona i udostępnianie zasobów przyrodniczych 

(wartość całkowita 37 mln w tym udział Gminy Prochowice 2 386 980,61 zł dofinansowanie             

2 028 933,52 zł 85% kosztów kwalif.) 

Czekamy na rozpatrzenie  złożonych  wniosków. 

W dalszej kolejnosci   P.Kierownik  omówił   zadania   które  są w trakcie realizacji lub są  na 

ukończeniu : 

1. Przebudowa ul. Tadeusza Kościuszki w Prochowicach wartość robót 3 867 307,00 zł w tym 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 1 933 653 zł 50% kosztów inwestycji  ) 

– zakończenie realizacji II połowa 2022 roku (największe zadanie inwestycyjne  w   2021 roku) 

2. Remont elewacji budynku głównego Szkoły Podstawowej Nr 1 przy ul. Młyńskiej 3 w 

Prochowicach – wartość robót 424 460,00 zł w tym dofinansowanie Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych w wysokości 385 000,00zł) – zakończenie listopad 2021 r. 

3. Zmiana sposobu użytkowania części obiektu Przychodni Rejonowej w Prochowicach                                 

o dodatkowe gabinety i pomieszczenia pomocnicze (wartość robót 798 330,00 zł w tym 

dofinansowanie Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 500 000,00zł) – zakończenie 

realizacji  zadania  listopad  2021 r. 

4. Modernizacja infrastruktury sportowej wraz z remontem nawierzchni boiska 

wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej Nr 2 w Prochowicach – wartość robót 

budowlanych 224 714,00 zł – zadanie zakończone. 

5. Budowa kanalizacji sanitarnej w Golance Dolnej etap II – współpraca z Prochowickim 

Przedsiębiorstwem Komunalnym Sp. z o.o. (zadanie z uzyskaniem efektu przyłączeniem 

mieszkańców w II kw. 2022) – wsparcie PROW . 

Gmina Prochowice jest przygotowana  do  złożenia  kolejnego wniosku  na ostatni etap  budowy 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Golanka Dolna  – oczekujemy na ogłoszenie  naboru. 
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Reasumując p.kierownik stwierdził, ze nie widzi  zagrożeń jeśli chodzi o realizację zadań 

inwestycyjnych  ujętych w budżecie ,  realizacja zadań przebiega prawidłowo. Wykonanie zadań 

uzależnia się od otrzymania dofinansowania zewnętrznego.  

Głos w dyskusji zabrała Pani Burmistrz  Alicja Sielicka , która  poinformowała, że samorząd gminy 

Prochowice  jest  przygotowany do realizacji  wielu różnorodnych  zadań inwestycyjnych .  

Realizacja niektórych  zadań  uzależniona jest od pozyskania środków pozabudżetowych  , gdyż   

sami nie jesteśmy   w stanie   ich  zrealizować  z własnych  środków .  Plan  inwestycyjny  Gminy 

Prochowice  jest  bardzo  ambitny gdyż  na ogólną   kwotę  dochodów  gminy wynoszącą 44 mln 

zł,   11 mln zł  jest przeznaczone na   inwestycje. Oprócz  inwestycji   omówionych przez 

Kierownika Ref.IGP w gminie są realizowane  inwestycje w zakresie remontu dróg wewnętrznych 

. Takie prace są wykonywane na terenie sołectwa Dąbie, Szczedrzykowice  , dwie drogi w 

Lisowicach .  Inwestycje  te  są   bardzo  istotne  z  punktu  społecznego. Zaplanowano  również  

inne drobne prace remontowe takie  jak wykonanie kolejnego chodnika na terenie cmentarza 

komunalnego w Prochowicach , udało się w końcu pozyskać wykonawcę  na remont wieży kaplicy   

cmentarnej.  

Pani Przewodnicząca  Maria Maćkowiak pytała o realizację zadania pn. Budowa PSZOK , czy   

punkt  został uruchomiony  ? Jeśli tak to w jakich godzinach  jest czynny? 

Odpowiedzi udzieliła p.Burmistrz Alicja Sielicka informując, że zadanie jest ukończone ale 

informacji  w tej sprawie udzielił  Pan  Kierownik  Ref.GKIM Jerzy  Wacker. Informacyjnie 

p.Burmsitrz podała  , że  planowane   jest  symboliczne  otwarcie tego obiektu. 

Kierownik Ref.GKIM Jerzy Wacker  poinformował, że zadanie z zakresu budowa  punktu 

selektywnej  zbiórki odpadów  komunalnych zostało zakończone. Trwają  prace  z zakresu  

wyposażenia  obiektu  oraz  z  zatrudnieniem pracowników do obsługi   z czym  jest  problem.   

 

Prowadząca  sesję  dla  formalności  zapytała o ewentualne  uwagi , zapytania do  informacji .   Uwag , 

zapytań  nie wniesiono.     

Radni przyjęli   informację  o przebiegu wykonania  budżetu  gminy za okres I półrocza br.    do 

wiadomości  do protokołu. 

Pkt 8.Realizacja skarg, wniosków i petycji mieszkańców w II kwartale  2021 r.  
 

Przewodnicząca  Rady  Maria  Maćkowiak  poinformowała, że  informacja nt.  realizacji   skarg, 

wniosków i petycji    w I półroczu 2021 r. . była przedmiotem posiedzeń   stałych  komisji  w miesiącu 

sierpniu br. 

 
Dla formalności  Pani Przewodnicząca  zapytała o ewentualne  uwagi  i  zapytania do informacji . 

Wobec  ich braku zaproponowała  jej  przyjęcie do aprobującej wiadomości do protokołu .  Co 

przyjęto  z aprobatą. 

Rada  Miasta i Gminy  Prochowice  przyjęła do  aprobującej  wiadomości  do protokołu  informacje  
nt. realizacji skarg, wniosków i petycji mieszkańców w II kwartale  2021 r.  
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Pkt 9.Podjęcie   uchwał  w sprawach : 

Pkt 9.1. Projekt uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Prochowice na lata 2021 -2030 

Przewodnicząca  Rady  Maria Maćkowiak poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej oraz został szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji w dniu  15  i 22   
września   2021 r. 
Zapytała jednocześnie  czy od  posiedzenia komisji doszły  kolejne  zmiany  w projekcie  uchwały. 
 

Wyjaśnień w sprawie udzieliła Skarbnik MiG Agnieszka Bryja  informując , że ww  zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej  wynikają ze zmian  w budżecie . Zgodnie z art. 229 ustawy z dnia 

27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych wartości przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej i 

budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie wyniku 

budżetu, i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki samorządu. W 

związku z podjęciem uchwały zmieniającej budżet Gminy Prochowice na 2021 dokonanie aktualizacji 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Prochowice jest zasadne. Niniejszą 

uchwałą zaktualizowano kwoty ogółem roku bieżącego, kwotę przychodów i deficytu oraz kwoty 

limitów w przedsięwzięciach. 
 
W dalszej kolejności P.Skarbnik  omówiła zmiany w budżecie miasta i Gminy Prochowice na rok 
2021. I tak: 

1. Dochody bieżące budżetu gminy zwiększą się o kwotę 5 000,00 zł (r. 80101) z tytułu przyznania 
przez Fundację mBanku dla Szkoły Podstawowej Nr 2 w Prochowicach darowizny w ramach 
Programu Grantowego „mPotęga" - VIII edycja. 

2. Dokonuje się zmian w planie wydatków budżetu polegających na: 
 

2.1. Przeniesieniu środków pomiędzy działami klasyfikacji budżetowej: 

- z działu 900 (rozdział 90004, par. 4300) do działu 926 (rozdział 92601 par. 6050) środków w kwocie 

2 000,00 zł. Zmiana dotyczy zakupu materiału roślinnego do nasadzeń drzew i krzewów w ramach 

zadania: Uzupełnienie skateparku o montaż urządzeń pumptracku - toru rowerowego na terenie 

boiska sportowego w Lisowicach";  

- z działu 700 (rozdział 70005) z paragrafów: 4430 - 10 000,00 zł, 4590 - 10 000,00 zł oraz par. 4300 - 

5 000,00 zł do działu 600 (rozdział 60017 par. 4300) środków w łącznej kwocie 25 000,00 zł. Zmiana 

dotyczy zabezpieczenia środków w budżecie gminy na zadanie: likwidacja ubytków w nawierzchni 

przy ul. Rynek w Prochowicach. 
 

2.2. Zmianach pomiędzy paragrafami w rozdziale 60016 wydatku na nowe zadanie inwestycyjne: 

Modernizacja drogi gminnej w Lisowicach o wartości 135 500,00 zł. Środki przeniesiono z § 6050 z 

następujących zadań: Modernizacja drogi gminnej w Dąbiu (105.500 zł) oraz z zadania: Lisowice - 

droga dojazdowa do gruntów rolnych (30.000 zł). Przesunięcie kwot między zadaniami wynika z 

zakończenia procedury przetargowej co umożliwia sfinansowanie kolejnego zadania inwestycyjnego. 
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2.3. Tworzy się zadanie w kwocie 90 000,00 zł (w rozdziale 60014) z tytułu udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Legnickiego z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Poprawa 

bezpieczeństwa ruchu drogowego w ciągu drogi nr 2179D w miejscowości Dąbie". W realizacją 

powyższego zadania dokonuje się następujących przesunięć: 

- z rozdz. 90001 par. 6050 - kwota 61 200,00 zł; 
- z rozdz. 90004 par. 4300 - kwota 10 000,00 zł; 
- z rozdz. 90026 par. 4430 - kwota 1 900,00 zł; 
- z rozdz. 70005 par. 4300 - kwota 16 900,00 zł. 

3. Szczegółowe zmiany w planie dochodów, wydatków oraz zadań inwestycyjnych (w tym: 

przeniesienia z rozdziału 60017 do rozdziału 60016 środków w kwocie 466 000 zł na 

zadanie: Lisowice droga dojazdowa do gruntów rolnych. Zmiana wynika ze zmiany 

klasyfikacji budżetowej oraz doprowadzenia do zgodności zapisów z załącznikiem nr 2 dot. 

planu wydatków) przedstawiono w załącznikach do uchwały. Niniejszą uchwałą aktualizuje 

się również załącznik nr 12 do uchwały budżetowej na 2021 rok (zmiana dot. pozycji nr 5 

sołectwo Kawice - poprawka pisarska). 

Głos w dyskusji  zabrała  Pani Burmistrz , która  poinformowała, że Powiat Legnicki wystąpił z pismem 

o partycypację   w kosztach  budowy  pobocza przy drodze powiatowej w miejscowości   Dąbie o 

które  zabiegamy od ponad dwóch lat.  Koszt  inwestycji  oszacowano  na kwotę 180  tys. zł Przy  czym  

pobocze ma być  o odpowiedniej  podbudowie i powstanie dodatkowy  pas . W celu realizacji  tego  

przedsięwzięcia    dokona  przesunięć  finansowych w ramach  tegorocznego  budżetu  w celu 

wykonania  tej  inwestycji.    Po pozytywnym zaopiniowaniu naszej propozycji na terenie  naszej 

gminy zostanie  zrealizowane kolejne nowe zadanie , które jest bardzo potrzebne  i wynika  z potrzeb 

społecznych . Dlatego też  p. Burmistrz  zwróciła się do  Rady o pozytywne  zaopiniowanie  jej prośby. 

Przewodnicząca  Rady Maria Maćkowiak  wnioskowane   zadanie zostanie wykonane przy drodze 

powiatowej .Praktycznie  wszystkie   inwestycje  przy drogach powiatowych realizowane na terenie 

gminy Prochowice są realizowane przy udziale finansowym samorządu .Dobrze , że udało się 

wygospodarować na ten  cel  środki finansowe. 

Pani Burmistrz Alicja Sielicka  przypomniała, że na terenie naszej gminy  Powiat  Legnicki wykonał  

remont drogi relacji Motyczyn –Dąbie  bez udziału finansowego gminy. 
 
Dla  formalności  prowadząca  zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały  
Wobec  ich braku  postawiła projekt uchwały  pod   głosowanie .  

 

status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % 
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W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice 
jednomyślnie  podjęła uchwałę Nr XLII / 214 / 2021 w  sprawie  zmian w zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Prochowice , która  stanowi  załącznik do protokołu wraz z  
imiennym wykazem   głosowania. 

Pkt 9.2. Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie  Miasta i Gminy Prochowice na 2021 r. 
 
Dla formalności prowadząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku   postawiła projekt uchwały   pod   głosowanie .  

status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % 

W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice 
jednomyślnie  podjęła uchwałę Nr XLII / 215 / 2021 w  sprawie  zmian w budżecie miasta i Gminy 
Prochowice na 2021 r. , która  stanowi  załącznik do protokołu wraz z  imiennym wykazem   
głosowania. 

Pkt.9.3. Projekt uchwały  w sprawie nadania statutu MG Biblioteki Publicznej im. Zygmunta Rumla 
w Prochowicach , 
 
Przewodnicząca Rady Maria Maćkowiak poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej oraz został szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji w dniu  15  i 22  
września   2021 r. 
 
Dla formalności prowadząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku   postawiła projekt uchwały   pod   głosowanie .  

status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % 

W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice 
jednomyślnie  podjęła uchwałę Nr XLII / 216 / 2021 w  sprawie  nadania statutu MG Biblioteki 
Publicznej im. Zygmunta Rumla w Prochowicach  , która  stanowi  załącznik do protokołu wraz z  
imiennym wykazem   głosowania. 
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Pkt 9.4. Projekt uchwały  w sprawie  ustalenia średniej ceny jednostki  paliwa w Gminie 
Prochowice na rok szkolny 2021/2022, 
 
Przewodnicząca Rady Maria Maćkowiak poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej oraz został szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji w dniu  15  i 22  
września   2021 r. Nie mniej jednak  w projekcie nie podano cen  paliwa . Dlatego też poprosiła o 
przeczytanie cen paliwa jakie będą  obowiązywały  w nowym roku szkolnym. 
 
Pani Jolanta Szpularz insp. ds. obsługi Rady z uwagi na nieobecność Kierownika Ref. Spraw  
Obywatelskich  odczytała  ceny  paliwa   jakie  zostały przygotowane przez  pracownika   ref.SO. 
 
 Ponieważ  w  przedłożonym projekcie uchwały w pkt 1 lit a i b  podano dwie ceny  
P.przewodnicząca  poprosiła  o wyjaśnienie tej kwestii. 
 
Wyjaśnień  w  sprawie   udzieliła Pani Barbara Rosiak insp.  ds. zarządzania kryzysowego, OC i 
oświaty.  Informując, że na stacji Cirkle występują dwa rodzaje paliwa   etylina 95  i  etylina 95 plus  
oraz olej napędowy  i olej napędowy plus .Dlatego też  podano dwie stawki cenowe. 
 
Przewodnicząca  Rady Maria Maćkowiak  w nawiązaniu do wypowiedzi  pracownika Urzędu  
stwierdziła, że w związku z powyższym w przedłożonym projekcie uchwały winny być 
wyszczególnione wszystkie ceny paliw  obowiązujące na terenie gminy . Dlatego poprosiła o  
przygotowanie  poprawnej wersji   projektu uchwały. 
 
Nastąpiła 5 minutowa przerwa w obradach  w celu przygotowania  nowego projektu uchwały ze  
średnimi   stawkami    paliwa płynnego. 
 
Wznowienie  obrad. 
 
Pani Barbara Rosiak insp.  ds. zarządzania kryzysowego, OC i oświaty   odczytała   projekt  uchwały 
w sprawie  ustalenia średniej ceny jednostki  paliwa w gminie Prochowice na rok szkolny 
2021/202. 
 
Dla formalności prowadząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku   postawiła projekt uchwały   pod   głosowanie .  

status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % 

W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice 
jednomyślnie  podjęła uchwałę Nr XLII / 217 / 2021 w  sprawie  ustalenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Gminie Prochowice na rok szkolny 2021/2022 , która  stanowi  załącznik do protokołu 
wraz z  imiennym wykazem   głosowania. 
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Pkt 9.5. Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Opieki  nad  Zabytkami 
Miasta i Gminy Prochowice  na lata 2021-2024, 
 
Przewodnicząca Rady Maria Maćkowiak poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej oraz został szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji w dniu  15  i 22  
września   2021 r. 
 
Dla formalności prowadząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . 
Wobec ich postawiła projekt uchwały   pod   głosowanie .  

status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % 

W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice 
jednomyślnie  podjęła uchwałę Nr XLII / 218 / 2021 w  sprawie  przyjęcia Gminnego Programu 
Opieki nad Zabytkami Miasta i Gminy Prochowice na lata 2021-2024 , która  stanowi  załącznik 
do protokołu wraz z  imiennym wykazem   głosowania. 

Pkt 9.6   Projekt  uchwały w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Legnickiemu na 
realizację  zadania pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego w ciągu drogi nr 2179 D w 
miejscowości  Dąbie „ odczytał   Kierownik Ref.GKIM   Jerzy Wacker.  
 
Dla formalności prowadząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich postawiła projekt uchwały   pod   głosowanie .  

status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % 

W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice 
jednomyślnie  podjęła uchwałę Nr XLII / 219 / 2021 w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej 
Powiatowi Legnickiemu na realizację zadania pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego w 
ciągu drogi nr 2179 D w miejscowości  Dąbie „, która  stanowi  załącznik do protokołu wraz z  
imiennym wykazem   głosowania. 
 
Pkt 10.  Wolne  wnioski  i  zapytania. 

Pani Burmistrz Alicja  Sielicka   poinformowała : 
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-dnia 28 września 2021 r. rozdano po raz XX Dolnośląskie Certyfikaty Gospodarcze. To jedno z 
najważniejszych i prestiżowych wyróżnień dla przedsiębiorców. Jest swoistym regionalnym 
certyfikatem wiarygodności i jakości gospodarczej firmy. 

Wśród tegorocznych laureatów jubileuszowej gali znalazło się Prochowickie Przedsiębiorstwo 
Komunalne Sp. z o.o. w Prochowicach, które otrzymało Dolnośląski Certyfikat Gospodarczy przyznany 
przez Kapitułę DCG pod przewodnictwem Marszałka Województwa Dolnośląskiego za rzetelność i 
gospodarczą jakość. Firma spełniła kryteria wymagane w konkursie m.in.: odznacza się pozytywnymi 
wynikami finansowymi, wysoką pozycją na rynku i innowacyjnością, a także regulowaniem w terminie 
zobowiązań (w tym podatkowych), a także inwestuje w rozwój swój i swoich pracowników. 
Niezbędnym warunkiem jest także, aby siedziba firmy znajdowała się na Dolnym Śląsku. Jest to wielki 
sukces dla gminnej spółki, której jedynym właścicielem jest Gmina Prochowice. 

Wspomnieć należy, że w maju 2019 roku Prochowickie Przedsiębiorstwo Komunalne Sp. z o. o. w 
Prochowicach zostało wyróżnione za dynamiczny rozwój w XIII edycji Konkursu Gepardy Biznesu 2018 
r. 

W czasie dotychczasowych dwudziestu edycji DCG przyznano około 700 certyfikatów dla około 300 
firm. 

-na dzień 24.10.202r. zamówiono msze świętą w intencji zmarłego Księdza Proboszcza  Tadeusza 
Dąbskiego . Msza  z okazji  I rocznicy  śmierci  odprawiona zostanie o godz. 12.30, 
 
-  uiszczeniu  zaległych  opłat   podatkowych przez  Firmę Biogazownia  w Szczedrzykowicach , 
 
Radna Małgorzata Rutowicz w imieniu dzieci i rodziców dojeżdżający  z Kawic do szkół   średnich w 
Środzie Śląskiej  podziękowała za działania umożliwiające  zorganizowanie dojazdu dla młodzieży 
szkolnej. 
Kierownik Ref.GKIM Jerzy  Wacker poinformował o umowie zawartej z Firma na  świadczenie usług 
transportowych na trasie Prochowice –Malczyce  przez Środę Śląską . Umowa została zawarta do 
końca br. na kwotę miesięczną  6 600 zł tj. 3 zł za 1 wozo kilometr.W ramach zawartej umowy 
świadczone są dwa kursy  poranne  i  dwa kursy popołudniowe.  Jeśli chodzi  o zapewnienie dojazdu 
na trasie Prochowice-Lubin  to   usługi  te  w dalszym ciągu są świadczone przez Firmę  Tarnawskich . 
 
 
Pani Alicja Sielicka poinformowała,że gmina nie ma obowiązku dowożenia  dzieci do szkół 
ponadpodstawowych nie mniej jednak  znając potrzeby  w tym zakresie  robi wszystko, aby w miarę  
możliwości    zapewnić  dojazd  dla młodzieży  z  terenu gminy Prochowice. 
 
Pkt 11.Zakończenie   obrad   sesji  Rady Miasta i Gminy Prochowice .   
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad  sesji   Przewodnicząca  Rady  podziękowała   wszystkim  

za  aktywne  uczestnictwo   i  zamknęła  obrady   sesji .  

Na  tym protokół  zakończono. 

Protokołowała:                                                                                     Przewodniczyła : 

Jolanta   Szpularz                                                                                 Maria  Maćkowiak   

 


